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PROTOKOI, NR 61105
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 02 grudnia 2005 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczEla obrady o 9od2.13.00 w skladzie wg listy

obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego

porzqdku:

l. Przeanalizowanie wniosków pokontrolnych z kontroli zleconej przez

Radg Miejskq w Jqdrzejowie uchwal4 nr XXXIX/3 46105 z dnia

29 wrzeÉnia2005 roku.

2, Zapoznanie siQ z odpowiedzi4 Burmistrza na wniosek Komisji

Rewizyjnej z dnia 19 paídziernika 2005 roku.

3. Zapoznanie siQ z zalegloéciami i umorzeniami podatku - zgodnie

z planem pracy Komi sj i .

4, Analiza zasadnoéci przyznawania ulg i zwolnieú od podatku

or az analiza zalegloéci podatkowych.

5. Opracowanie informacji o pracy Komisji Rewizyjnej w 2005 roku

6. Opracowanie planu pracy na rok 2006.

7. Sprawy roZne.

Radna E. WiSniewska zaproponowala przesunigcie punktu 5 i 6

z porzqdku posiedzenia na kolejne posiedzenie komisj i, z uwagi na brak

dokladnych informacji potrzebnych do opracowania planu pracy komisji

na2006 rok o razinformacji o pracy Komisji Rewizyjnej w 2005 roku.

Ad.2

Przewodniczqcy komisji odczytal pismo bEd4ce odpowiedziq Burmistrza

na wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 19 paidziemika biez4cego roku,

dotyczqce remontu chodnika na ul. Konarskiego oraz przylqczania siE do sieci

wodoci4gowej. W celu blizszego wyjaénienia tych spraw na posiedzenie komisji

zostal poproszony Burmi strz M. Wol ski.
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Glos zabral Burmistrzl .. Wolski. Je2eli chodzi o remont chodnika to muszq

sprawdzió czy zostal on wykonany. Drugi punkt dotyczy sprawy przylqczania

siQ do sieci wodociqgowej. Po zbudowaniu wodoci4gu w Wolicy okazalo

siq, 2e na 120 przylqczy tylko 3 gospodarstwa pobieraj4 wodq.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Gmina nie powinna robió inwestycji,

nieoplacalnych. Powinniémy zastanowió siQ nad celowoéci4 budowania

infrastruktury wodno kanalizacyjnej na wsiach z uwagi na male

zainteresowanie mieszkaóców. St4d tez Komisja Rewizyjna sformulowata taki

wniosek do Burmi strza. Srodki finansowe, które przeznaczamy na kanalizacjE

moLna wykorzystaó na realizacjE innych, bardziej celowych inwestycji

prowadzqcych np. do uporz4dkowania budownictwa w centrum miasta. Mam

tu na uwadze zagospodarowanie terenu po drugiej stronie ul. Koécielnej.

Buduj4c pawilony handlowe definitywnie uporz4dkujemy ten obszar.

Nie podjalem jeszcze decyzji, co do przeznaczenia tego terenu. JeleIi chodzi

o sprawy kanalizacyjne jestem zdecydowany wstrzymaó infrastrukturE

wodoci4gow4 w Gminie na rok 2006 poinformowal radnych Burmistrz

M. Wolski.

Czy pan Burmistrz zapoznal siq z projektem wniosku spójnoíci, dotyczqcym

uporzqdkowania infrastruktury wodno - kanalizacyjnej na terenie Gmíny7

Przeglqdajqc projekt budzetu na rok 2006 nie zostaly zabezpieczone érodki

finansowe na ten fundusz - powiedziala radna E. Wiéniewska.

Infrastruktura wodoci4gowa zostala wstrzymana na rok 2006, równie?

z uwagi na fundusz spójnoóci. Pieniqdze z funduszu najprawdopodobniej bEda

w 2007 roku - odpowiedzialBurmistrz M. Wolski. Wniosek ten uzyskal wysokq

liczbq punktów - dodala radna E. Wiéniewska.

Zgodnie z wymogami unijnymi, musi byó jeszcze opracowany raport

oddzialywania kahdego zadania na érodowisko. W zwiqzku z iym trwaj4 prace

nad jego opracowaniem. Nasz Gmina jest w stalym kontakcie z Wojewódzkim

Funduszem Ochrony Srodowiska. Podsumowuj4c budowa infrastruktury wodno
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-kanalizacyjnej na wsiach wiqae siE éciSle z Funduszem Spójnoéci -powiedzial

Burmistrz M. Wolski.

Cry nie powinno byó zorganizowane spotkanie z mieszkaúcami Rakowa

i Kulczyzny w sprawie wybudowania wodociqgu? - Zapytal radny T. SEk'

Gmina ponosi za dule ryzyko, aby w roku 2006 budowaó wodociqg na tych

terenach. Mamy juZ przyklad Wolicy, kiedy wigkszoÉó mieszkaúców

pocz4tkowo deklarowala przylqczenie siq do wodoci4gu, a w konsekwencji

mamy tylko trzy gospodarstwa korzystajqce z przylqaza. Inwestycja tabqdzie

zrealizowana najprawdopodobniej w 2007 lub 2008 roku, kiedy bgdziemy mieli

érodki z Funduszu Spójnoríci.

lJwalam, i2 na temat inwestycji wodoci4gowych powinna byó

zamieszczona informacja w mediach - powiedziala radna E. Wiéniewska.

Czy Burmistrz zamierza przystaó na propozycjq podniesíenia taryf za wodq

i ícieki? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.

Sam jestem odbiorc4 wody i zwolennikiem obniZenia faryf - odpowiedziat

Burmistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Obnizenie taryf za wodq i écieki raczej

jest niemozliwe z prawnego punktu widzenia. Natomiast zaprzestanie ci4glym

podwyzkom jest moZliwe.

Na dzisiejszym posiedzeniu bEdziemy równie? analizowaó zalegloi;ci

i umorzenia podatkowe. W przygotowanych materialach mamy podanq

informacjg, 2e Zalú.ad Wodoci4gów i Kanalizacji ma 229 tys. zalegloáci

w podatku od nieruchomoéci, natomiast w odroczeniach i rozloheniach na raty

podmiot ma 388 tys. zl. Proszq o wyjainienie, z czego to wynika - powiedziala

radna E. Wiéniewska.

Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji nie ptacll z uwagi na zawarlq umowQ,

w ramach, której wykonywal roboty kanalizacyine i wodne min.

na ul. Partyzantów oraz na ul. Krzywej (nonvy wodoci4g). W zamian za to mial

zostaó umorzony podatek od nieruchomoéci - poinformowal radnych Burmistrz

M. Wolski.



Wszystkie inwestycje wykonywane przez ZWLK, których wartoéó

przekracza 100 tys. zl. powinny byó przedstawione radzie dodal radny

K. Chalupka.

Czy Burmistrz zamierza wprowadzié jakieí zmiany w projekcie bud2etu

na rok 2006? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.

Przedstawilem projekt budZetu, natomiast nie jestem w stanie

odpowiedzieó na dzieh dzisiejszy czy bgd4wprowadzonejakieé zmiany. W roku

2006 chcemy zrealizowaó przede wszystkim inwestycje drogowe, a takae

inwestycje zmierzajqce do uporzqdkowania naszego miasta - odpowiedzial

Burmistrz M. Wolski.

4d.3, Ad. 4.

Na posiedzenie komisji przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

Glos zabralaradna E. Wiéniewska. Co to jest zafirma (Jnitem, która ma

zalegloió podatkowq na kwotq 9l tys. zl. i umorzenie na h,uotq 78 tys. zl.?

Jest to firma w likwidacji (spólka z o.o z Kielc) z siedzib4 w dawnej

Centrali Nasiennej. Na chwilg obecn4 firma ta nie prowadzi Zadnej dziatralnoéci

gospodarczej, wynajmuje tylko lokale, które nabyla od Centrali Nasiennej.

Unitem nie placi podatku, zatem zadluhenie zwigksza siq. Z uwagi na to,

i2 firma jest w likwidacji, likwidator zajmule siQ sprawami podatkowymi.

Obowi4zuje tu nieco i*y tryb postgpowania niL w przypadku firm

prosperuj4cych.

Firma Unitem wyst4pila w 2004 roku o umorzenie podatku w wysokoÉci

78 tys. zl. Qtodatek od sQcznia do sierpnia roku 2003). Gmina odmawiala

kilkakrotnie umorzenia podatku i zwracala sip do Kolegium w tej sprawie.

Kolegium kierowalo do nas pisma o ponowne przeanalizowanie mozliwoÉci

umorzenia podatku Unitemowi, bo najprawdopodobniej nie odzyskamy tych

pieniEdzy. Unitem zalega na dzien 3l grudzieh 2004 r. 235 tys. zl. - powiedziala

Skarbnik Gminy.
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Glos zabral radny K. Chalupka. W ubieglym roku PSS Spolem Jqdrzejów

byl zadluzony, natomiast w przygotowanych materialach nie ma uwzglqdnionej

tej firmy. Proszq o wyjaínieníe?

Firma ta byla w upadloóci. Dostaliémy informacj e, 2e nie éci4gniemy tych

naleznoÉci i dlatego zalegloéó ta zostala odpisana - powiedziala Skarbnik

Gminy.

W jakich okolicznoícíach odpísuje siQ podatek? Zapytala radna

E. Wiéniewska.

Podatek ten odpisuje sip w sytuacji, gdy Sqd Gospodarczy informuje nas,2e

cala masa upadloSciowa zostala sprzedana i nie ma ju2 Érodków na zaspokojenie

naszych wierzytelnoéci - powiedziala Skarbnik Gminy.

Radna E. Wiéniewska zwrócila siQ o wyjaínienie zalegloíci z podatku

transportowego od osób fizycznych oraz z podatku od nieruchomoíci od osób

fizycznych

ZalegtoÉó z podatku transportowego dotyczy tego roku. Termin platnoéci byl

do 15 wrzeénia roku biezEcego. Nie wszyscy uregulowali tq nale2noéó, st4d

ta zalegloÉó odpowiedziala Skarbnik Gminy. Je2eli chodzi o zalegloi:ó

z podatku od nieruchomoéci podana jest IV rata - odpowiedziala Skarbnik

Gminy.

Glos zabrala radna E. Wiríniewska. W podatku od érodków transportov\ych

od osób prawnych w odroczeniach i rozloheniach na raty mamy podan4 firmQ

PKS. S4 tu Wszczególnione dwie kwoty 58 tys. zl. a póZniej 59 tys. zl. Proszq

o wyjaínienie?

Firma PKS zwrócila siQ do nas o wyznaczenie dodatkowego terminu

uregulowanianaleLnoéci, stad ta druga kwota - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Cry nie mozna skompensowaó tych naleznoíci miqdzy PKS

a (Jrzqdem? Urzqd placi przeciez za bileQ - Zapytala radna E. Wiíniewska.

Kompensowaliémy te dwie nale2noéci do roku 2003. Regionalna Izba

Obrachunkowa, zarzucila nam, 2e nie moZemy kompensowaó tych naleZnoÉci,

poniewaZ zgodnie z ordynacja podatkow4nie spelniamy czterech warunków.
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Cry firma PKS regularnie splaca te nale2noici? Zapytala radna

E WiSniewska.

Firma PKS sptaca nam naleZnoéó zgodnie z decyzjq podpisanE przez

Burmistrza - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Mamy tu podane dwie pozycje w umorzeniach: podmioty gospodarcze

ze wzglgdu na wahny interes spoleczny i osoby frzyczne (podatek od érodków

transportorvych) - 10, 3 18 tys. zl. oraz osoby frzyczne wieé i miasto - okolo

23 tys. zl. Proszq o wyjaínienie? * Poprosila radna E. Wióniewska.

Wiqkszoéó tych umorzeú osobom frzycznym na wsi i w mieécie jest

dokonana w oparciu o artykut 60 d $ 1, punkt I,4 *Zachodzi uzasadnione

przl¿puszczenie. 2e nie uzl¿ska sie w postepowaniu kwoty przewyZszajacej

nik zmarl i nie awil Zadne

muiemv informacie. 2e

nieéciagalny". 
'W 

takich sytuacjach wydaje siE decyzjQ o umorzeniu zalegloéci

podatkowych. Takich umorzeír jest coraz mniej, poniewaZ musi zatym równie?

przemawiaó waLny interes spoteczny np. choroba podatnika - odpowiedziala

Skarbnik Gminy.

Czy jesteímy w stanie odzyskaó pieniqdze z odroczeú? - Zapytala radna

E. Wiéniewska.

JeAeli chodzi o takie firmy jak: Kótka Rolnicze, Terpol, PKS, firma pana

Komody raczej odzyskamy. Sytuacja jednak inaczej wyglqda w przypadku

Zaktadu Wodoci4gów i Kanalizacji. Zaldad ten zwrócit siE do nas na poczqtku

roku kalendarzowego o rozLohenie podatku od nieruchomoéci na raty. Póániej

Zaklad wykonywal dla Gminy uslugi wodno kanalizacyjne w zamian

za umorzenie podatku na kwotp okolo 300 tys. Pozostalej czgéci raczej

nie bEdziemy w stanie odzyskaó - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Czy zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami prawnymi Rada jest wladna

w zamían zq L4morzenie podatku zmníejszyó taryfy na wodq? - Zapytata radna

E. Wiéniewska.



Poniewa2 wszystkie podatki s4 cenotwórcze, mo2na wyliczyó cenq wody

w oparciu o kalkulacjg taryf za wodE i écieki - powiedziala Skarbnik Gminy.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji S. Baraúski. Podjqliémy uchwalq

o dodatkowe zwiEkszenie kwoty za écieki w zamian za wykonanie zbiorników

INHOFFA na Oczyszczalni. Okazalo siq, 2e zbiorniki nie zostaty wykonane.

Z uwagi na to powinniémy cofn4ó te dodatkowe pieniqdze.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. W zamian za podwyzkq wody i écieków

ZWIK zostal zobligowany do zrobienia zbiorników na Ocryszczalni. Prace

te nie zostaly jednak wykonane. W przyszLym tygodniu bEde tozmawial

z kierownikiem ZWiK zarówno w sprawie ceny wody, iaki zbiorników.

Od których podatników bqdziemy mogli íciqgnqó naleznoíó, a od których

nie? - Zapytala radna E. Wiéniewska.

Centrala PKP splacila calq naleZnoéó, Browary Polskie, Pol Petro,

Gospodarstwo Pomocnicze - to firmy, które raczej wywiqz4 siq ze swych

zobowiqzah. Natomiast PTTK (firma transportowa w likwidacji), Unitem

(ustanowiona jest hipotek), ZWiK,- to firmy, od których bqdzie trudno éci4gnqó

naleZnoéó. Zobowiqzania Zalúadu Opieki Zdrowotnej na dzieh 30 grudnia

2004r. zostaly umorzone, ZPOZ nie placi naleznoÉci i wystqpil

o jej umorzenie, ANTAS - splaca nieregularnie zobowiqzania.

Skarbnik Gminy opuécila posiedzenie komisji.

Komisja rewizyjna poruszyla równie| sprawQ nieruchomoéci

przy ul. 1 1 Listopada po dawnej ,,GROMADZIE". Komisja zwra.ca uwag€'

aby zainteresowaó siq t4 nieruchomoéci4.

Komisja ustalila, i2 posiedzenia beda odbywaó sig w Srody o godz. 14.00

Komisja Rewizyjna postawila nastEpuj4ce wnioski:

1. PrzenieSó analize punktów 5 i 6 na koleine posiedzenie Komisii

Rewizvinei.
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Z a - 4

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Itlieobecny - I

2. Zobowi4zuje sig Burmistrza do negocjacji w sprawie taryf

za wodg i écieki, aby nie dopuéció do podwyitki taryf za wodg

i écieki na 2006 rok.

Z a - 5

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

3. Zobowi4zuje sie Burmistrza do przedstawienia Komisji

Rewizyjnej w bie24cym roku kalendarzowym Schematu

Organizacyjnego ZWLK * zasad wynagradzania pracowników

tego zakladu.

Z a - 5

Przeciw * 0

Wstrzymalo siq - 0

4. Przedstawió kalkulacjp taryf za wodp i écieki przez Zal<lad

Wodoci4gów i Kanalizacji na przyszle spotkanie.

Z a - 5

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

5. Przygotowaó na przyszle spotkanie zalegloSci w czynszach

dzierilawnych, uiytkowaniach wieczystych oraz zalegloSci

w lokalach przejgtych od ZBNI.

Za -  5
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Przeciw - 0

Wstrzymalo siq * 0

Komisja zakohczyla posiedzenie o godz. 17.30

P rzew odniczqcy Komisi i Rew ízyi nej
.r?) /

Stanislaw Bargd*i /
-.1't' / 
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